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بخشی:انگیزهزیادیبرایتکرارقهرمانیدرآسیادارم

امیر محمدبخشی، ملی پوش تکواندوی ایران در گفت وگو با تسنیم، درخصوص تعویق مسابقات قهرمانی آسیا اظهار داشت: »تعویق مسابقات 

قهرمانی آسیا باعث شد زمان بیشتری برای آماده سازی در اختیار داشته باشیم. قطعا کادرفنی تیم ملی با تغییر سبک تمرینات تیم ملی به گونه ای 

برنامه ریزی خواهد کرد تا مشکلی برای بچه ها ایجاد نشود و با بهترین شرایط در زمان اعلامی جدید در مسابقات حضور داشته باشیم.«  وی 

درخصوص انگیزه های خود برای موفقیت در مسابقات قهرمانی آسیا عنوان کرد: »در دوره گذشته مسابقات قهرمانی آسیا موفق به کسب مدال 

طلا شدم و می خواهم در این دوره از مسابقات در کسب مدال طلا دبل کنم. انگیزه بسیار زیادی برای تکرار مدال طلای مسابقات قهرمانی آسیای 

ویتنام دارم و می خواهم با این کار تاریخ ساز شوم. در ویتنام در وزن منفی 68 کیلوگرم موفق به کسب مدال طلا شدم و حالا می خواهم این مدال 

را در وزن منفی 74کیلوگرم تکرار کنم. از حالا افق دید من حضور در المپیک 2024 است و برای این مهم نیز باید ابتدا امتیازات خود را در وزن 

منفی 74 کیلوگرم جمع آوری کنم و در پایان سال 2020 نیز رنکینگ المپیکی خود را به وزن منفی 80 کیلوگرم تغییر بدهم. با برنامه ریزی دقیق 

می خواهم خود را برای وزن منفی 80 کیلوگرم آماده کنم تا در رقابت های گرندپری 2021 در این وزن مبارزه کنم.«  بخشی درخصوص شانس 

تیم ملی تکواندو برای کسب پنجمین عنوان قهرمانی آسیا گفت: »خوشبختانه روند تمرینات تیم ملی تکواندو در این مدت خوب بود که مسابقات 

قهرمانی آسیا به تعویق افتاد. ما به این اتفاق نیز خوش بینانه نگاه می کنیم و امیدوارم با کمک کادرفنی بهترین تمرینات را پیگیری کنیم تا خود 

را برای پنجمین قهرمانی آسیا آماده کنیم.« 

آغازتمریناتبانوانتکواندوکار

مرحله جدید تمرینات تیم ملی تکواندوی زنان به منظور حضور در بیست وچهارمین دوره رقابت های قهرمانی آسیا و مسابقات 

کسب سهمیه المپیک قاره ای از صبح دیروز در مرکز جهانی تکواندو آغاز شد. غزل سلطانی، ناهید کیانی، مهلا مومن زاده، 

طیبه پارسا، کیمیا همتی، زهرا پوراسماعیل، یلدا ولی نژاد، زینب اسماعیلی، نگار اسماعیلی و تینا مدانلو تکواندوکاران 

حاضر در اردوی تیم ملی هستند و تا زمان اعلامی تاریخ برگزاری رقابت های قهرمانی آسیا از سوی اتحادیه تکواندوی آسیا 

تمرینات خود را پیگیری می کنند. مسابقات کسب سهمیه المپیک قاره آسیا نیز که قرار بود پیش از این در چین برگزار شود؛ 

طی روزهای 21 و 22 فروردین ماه سال آینده در اردن پیگیری خواهد شد و در گروه زنان ایران می تواند دو نماینده به این 

رویداد برای کسب سهمیه المپیک 2020 - توکیو اعزام کند. هدایت این نفرات برعهده مهرو کمرانی به عنوان سرمربی و 

فاطمه صفرپور و ریحانه فولادی به عنوان مربیان است.  مرحله جدید تمرینات تیم ملی تکواندوی مردان کشورمان به منظور 

حضور در مسابقات قهرمانی آسیا نیز از صبح فردا در مرکز جهانی تکواندو آغاز می شود. با توجه به اینکه تاریخ رقابت های 

قهرمانی آسیا هنوز از سوی اتحادیه تکواندوی آسیا مشخص نشده است، تمرینات با 6 نفر اصلی اعزامی به این رویداد 

پیگیری می شود؛ آرمین هادی پور، سروش احمدی، میرهاشم حسینی، امیرمحمد بخشی، مهران برخورداری و سجاد 

مردانی نفرات اعزامی به این رقابت ها هستند. 

گفتوگو

حضور آنتونی استوکس در پرسپولیس هم از حاشیه سازی دست 

برنداشـــته و این بار خیلی زود بی انضباطی هایش را آغاز کرده 

است. این مهاجم گلزن ایرلندی در تراکتور همچنین شرایطی 

را تجربه کرد و اگر چه گل های مهمی برای این تیم تبریزی به ثمر 

رساند و در کورس آقای گلی لیگ نیز قرار داشت اما به ناگهان 

تیمش را ترک کرد تا تراکتورمجبور شـــود به فیفا شکایت کند. 

نگاهی به حضور استوکس در تیم های مختلف در سال های 

اخیر نشان می دهد که او اعتقاد زیادی به نظم ندارد و چندین بار 

باشگاه ها را مجبور کرده که او را اخراج یا قراردادش را فسخ کنند. 

    بیشترینحضوردرسلتیک

استوکس به عنوان یک پدیده آینده دار ایرلندی نامش را مطرح 

کرد و خیلی زود به تیم جوانان آرسنال رسید، اما فقط یک بار 

فرصت بازی برای تیم اصلی باشگاه را پیدا کرد و پس از آن در 

فالکرک، ساندرلند، شفیلدیونایتد، کریستال پالاس و هیبرنیان 

بازی کرد تا درنهایت نیل لنون، سرمربی وقت سلتیک در سال 

2010 او را بـــه خدمت گرفت تا طولانی ترین مدت حضورش 

در یک باشـــگاه را در این تیم مشهور اسکاتلندی تجربه کند. 

استوکس 6 سال با پیراهن سلتیک به میدان رفت و در این مدت 

58 گل برای تیمش به ثمر رساند. 

در همان دوران نیز مهاجم کنونی پرسپولیس چند بار توسط 

باشگاه به دلیل تاخیرش برای حضور در تمرینات جریمه شد. در 

ابتدای فصل 2016-2015 رونی دیلا که هدایت سلتیک را پس 

از لنون برعهده گرفته بود رسما اعلام کرد که استوکس جایی در 

برنامه هایش ندارد و می تواند باشگاه را ترک کند. با شروع فصل 

او نیمکت نشین شد و دیلا بارها از بی انضباطی اش گلایه کرد. 

استوکس پس از یکی دیگر از نیمکت نشینی هایش، پست هایی 

در توئیتر منتشر و به شدت از وضعیتش در باشگاه گلایه کرد. 

سلتیک هم او را دو هفته از تمرینات محروم کرد و دیلا نیز این 

رفتار مهاجم ایرلندی را غیرمحترمانه دانست. نهایتا در ژانویه 

همان فصل استوکس به صورت قرضی به هیبرنیان برگشت. 

اســـتوکس در پایان فصل با قراردادی سه ساله راهی بلکبرن 

شـــد تا دوباره فوتبالش را در انگلیس ادامه دهد، اما حضورش 

در این باشگاه نیز تنها یک فصل تداوم داشت و برای سومین 

بار به هیبرنیان برگشت. استوکس برخلاف تبحری که در گلزنی 

داشت، با رعایت مسائل انضباطی کاملا بیگانه بود و بالاخره با 

هیبرنیان هم به مشکل خورد. در نیم فصل بالاخره صبر نیل لنون 

که در این تیم مربیگری می کرد هم لبریز شد و او که پیش از آن 

چند بار با بی انضباطی های مهاجم تیمش کنار آمده بود پس 

از مشـــکلاتی که با او در اردوی تیمش در پرتغال داشت رسما 

اعلام کرد نیازی به اســـتوکس ندارد و این بازیکن می تواند در 

نیم فصل جدا شود. 

     بازیدرخارجازبریتانیا

یونـان مقصـد بعـدی اسـتوکس بـود. او حـالا بـرای نخسـتین 

بـار بـازی در خـارج از بریتانیـا را تجربـه می کـرد و قـرار بـود یک 

فصل ونیـم در »آپولـون اسـمیرنی« حضـور داشـته باشـد امـا 

حاشیه سـازی اش در ایـن باشـگاه نیـز کمتر از دو مـاه بعد آغاز 

شـد. غیبت یک هفته ای این بازیکن در تمرینات باعث شـد تا 

باشـگاه در بیانیه ای اعلام کند به دنبال فسـخ قرارداد مهاجم 

ایرلنـدی اش اسـت. سـرمربی تیـم هـم اعـلام کـرد اسـتوکس 

اگـر می خواهـد آینـده ای در ایـن باشـگاه داشـته باشـد باید از 

کادرفنـی عذرخواهـی کند اما او که سـابقه تاخیر در تمرینات 

آپولـون را نیـز داشـت پـس از تنهـا چهار بازی و بـدون زدن گل، 

درنهایـت از این باشـگاه جدا شـد. 

لیگ برتر ایران مقصد بعدی او بود اما او در تراکتور هم عادت های 

عجیب و غریبش را ترک نکرد و پس از گلزنی  در چند بازی تیمش 

با اجازه کادرفنی و به دلیل مشکلات شخصی به ایرلند رفت اما 

در زمان مقرر به تمرینات تیم اضافه نشد تا با این تیم نیز دچار 

مشکل شود. دردسرهای دادگاهی شدنش به دلیل مشکلاتی 

که با نامزدش داشت یکی از دلایل اصلی این تاخیر عنوان شد 

درنهایت بازگشت او به تراکتور پایان خوشی نداشت و باشگاه 

نیز از او به فیفا شکایت کرد. 

اسـتوکس در ابتدای این فصل به آدانا دمیراسـپور در دسـته 

دوم تیـم ترکیـه پیوسـت. قـرارداد او بـا ایـن تیـم دو سـاله 

بـود و همان طـور کـه انتظـار می رفـت بـاز هـم پـس از تنهـا 

نیم فصـل باشـگاه در بیانیـه ای فسـخ قـرارداد او بـه دلیـل 

مسـائل انضباطـی را اعـلام کرد. در ایـام دوران حضورش در 

ترکیـه حکـم دادگاه او هـم صـادر شـد و او در ایـن پرونده هم 

محکـوم شـد تـا یکـی از حاشیه سـازترین بازیکنـان فوتبـال 

اروپـا در سـال های اخیـر لقـب بگیـرد. 

از نیم فصل و همزمان با انتشار خبر حضور او در پرسپولیس هم 

مشخص بود که او به زودی با قرمزها هم دچار تنش می شود اما 

این بار حتی یک ماه هم نتوانست همانند یک بازیکن حرفه ای 

رفتار کند. شـــاید اگر او به ایـــران برگردد غیبت کنونی اش با 

جریمه ای از ســـوی باشـــگاه حل و فصل شود، اما بی شک تا 

پایان فصل باید منتظر حواشی دیگری از این مهاجم پرحاشیه 

ایرلندی باشیم. 

سـعیدرضاکیخـاکـهدورمقدماتـی

رقابتهـایخـرکحلقـهجامجهانـی

نمـره14/4۰۰راکسـبکـردهبـوددر

فینـالایـنرشـتهموفـقشـدبـانمـره

15/۰33درجایـگاهدومایـنرقابتهـاقراربگیرد.اینمسـابقاتدرافزایش

امتیازاتبرایکسبسهمیهالمپیکنیزتاثیرگذاراست.سعیدرضاکیخا

یکـیازشـانسهایایـرانبـرایکسـبسـهمیهالمپیکبهشـمارمـیرودتا

نخسـتینالمپیکـیتاریخژیمناسـتیکایـرانبعدازانقلابنـامبگیرد.این

ورزشکارکشورمانبرایافزایشامتیازاتخودبایددرمسابقاتباکووقطر

هـمشـرکتکنـدتـابتوانـدبـاثبـتبهترینامتیـازجـوازحضـوردرتوکیورا

کسـبکند.مهدیاحمدکهنیهمدیگرورزشـکارکشـورماناسـتکهدر

جامجهانیدرمادهدارحلقهموفقبهکسبمدالنقرهشد.حمیدهاشمی

کارشـناس،مربیوداوربینالمللیژیمناسـتیککشـورمانگفتوگوییرا

بـا»فرهیختـگان«انجـامدادهکـهدرادامـهمیخوانید.

2مدال نقره در جام جهانی اســـترالیا کسب شد، عملکرد ورزشکاران را چطور 
می بینید؟

فدراســـیون ژیمناستیک برای نخستین بار در مسابقات جام جهانی برای کسب 

سهمیه المپیک دو مدال نقره گرفت که کم نظیر است. 

پیش بینی این مدال ها را داشتید؟
قبل از مسابقات پیش بینی هایی می شود اما نمی توان به طور قطعی در این باره 

صحبت کرد. ورزشکاران ما از نظر فنی و شرایط روحی – روانی خوب بودند. کهنی 

امتیاز 14/500را کسب کرد که تاکنون این رکورد را نداشته است. او در فینال 

هم کارش را خوب انجام داد. معمولا ورزشـــکاران برتر دنیا دو سبک برنامه دارند 

که کیخا همین طور بود. او در فینال برنامه سنگین تری داشت و با نمره15/033 

موفق به کسب مدال نقره شد. کیفیت کار او بسیار خوب شده است. 

نتایج این مسابقات در کسب سهمیه المپیک هم تاثیرگذار است، فکر می کنید 
ایران شانس حضور در بازی های توکیو را داشته باشد؟

در تاریخ 100 ساله ژیمناستیک، ایران تاکنون در رده سنی بزرگسالان سهمیه 

نداشـــته اما در این دوره ما به المپیک نزدیک شده ایم. مسابقات باکو و قطر هم 

مانده و تمام کســـانی که سهمیه نگرفته اند در مســـابقات باقی مانده به دنبال 

آن هســـتند. کسب سهمیه المپیک و مدال های جهانی تاثیر مثبتی روی مردم 

و مســـئولان خواهد داشت تا در تقســـیم بندی بودجه به رشته ژیمناستیک هم 

کمک کنند. 

به نظر می رسد کیخا شانس اول ایران است؟
بله، اما یک ورزشکار آمریکایی در رده نخست جام جهانی قرار گرفت. ورزشکاران 

ژاپنی و ارمنی هم در تعقیب کیخا هســـتند. در پایان مســـابقات قطر همه چیز 

مشخص خواهد شد. کهنی هم رتبه خوبی دارد اما یک رقیب یونانی که اول شد 

و یک ورزشکار از چین از حریفان اصلی او برای کسب سهمیه هستند. 

شرایط مالی و زیرساخت ها را برای رسیدن به المپیک چطور ارزیابی می کنید؟
در 30 سال گذشته ما فقط برای بازی های 2008 و 2012 برای کسب سهمیه 

تلاش کردیم که موفق نشـــدیم. در بازی های دیگر هم شرکت نداشتیم. در این 

شرایط اقتصادی و با امکانات موجود بچه های ما نتایج خوبی گرفته اند. 

به نظر می رســـد شما هم یکی از شانس ها برای قضاوت در المپیک باشید، چه 
زمانی داوران مشخص می شوند؟

در آمـــار فدراســـیون جهانی 298 داور داریم کـــه 56 داور در المپیک قضاوت 

می کنند. عملکرد آنها در مسابقات مختلف آنالیز می شود. 12 نفر از این داوران 

باید در رده یک جهان باشند و بقیه 44 نفر از رده یک و دو. من هم شانس دارم و 

تا حدودی نزدیک شده ام. اگر جزء 44 نفر باشم دعوت خواهم شد. کمیته فنی 

اسامی را به فدراسیون جهانی داده و آنها باید اسامی را اعلام کنند. 

و صحبت پایانی؟
از فدراسیون و کادر فنی تشکر می کنم. از وزارت ورزش و کمیته هم همین طور 

کـه تـلاش کردنـد تـا ورزشـکاران مـا بتواننـد ویـزا بگیرنـد و در مسـابقات کسـب 

سـهمیه شـرکت کننـد. امیـدوارم این حمایت ها بیشـتر شـود تـا موفقیت بچه ها 

ادامـه پیـدا کند. 

هاشمی،کارشناسژیمناستیکدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:کیخاشانساولسهمیهاست

ژیمناستیک ایران به المپیک نزدیک شده  است

خدماترایگانروانشناسیبرایورزشکاران

کمیته ملی المپیک از فدراسیون های ورزشی درخواست کرد روانشناسان 

متخصص خود را به این کمیته معرفی کرده و درصورتی که تاکنون از خدمات 

روانشناسی بهره نبرده اند، به منظور بهره مندی در این زمینه اعلام آمادگی 

کنند. در نامه ای از سوی کیکاوس سعیدی، دبیرکل کمیته ملی المپیک 

جمهوری اسلامی ایران آمده است: »با عنایت به اهمیت آماده سازی و پشتیبانی 

روان شناختی از تیم های ملی و تاکید ریاست کمیته ملی المپیک مبنی بر 

استفاده از متخصصان آماده سازی ذهنی به منظور ارتقای سطح عملکرد 

ورزشکاران، خواهشمند است فرد متخصص در مهارت های ذهنی/ روانشناس 

آن فدراسیون را جهت هماهنگی، هم افزایی، تشکیل پرونده و ثبت سوابق با 

عنابت به موارد مربوطه به آکادمی ملی المپیک معرفی نمایید. در صورتی که آن 

فدراسیون تاکنون از خدمات روانشناسی آکادمی ملی المپیک استفاده نکرده 

است، مقتضی است تمایل خود را برای استفاده از این خدمات اعلام کنند تا 

اقدامات لازم از طرف کمیسیون مربوطه انجام شود.«

3تغییرتیمملیبسکتبالبرایدیدارباقطر

کادر فنی تیم ملی بسکتبال مردان اسامی 12 بازیکن را با سه تغییر برای دومین 

دیدار از پنجره اول انتخابی کاپ آسیا اعلام کرد. 

اسامی دعوت شدگان به این شرح است: »1- محمد ترابی، 2- محمد جمشیدى، 

3- حامد حدادى، 4- محمد حسن زاده، 5- سعید داورپناه، 6-مایک رستم پور، 

7- نوید رضایى فر، 8- مسعود سلیمانی، 9- سجاد مشایخى، 10- رسول مظفرى، 

11- بهنام یخچالى و 12- سینا واحدی.« 

تیم ملی بسکتبال کشورمان ساعت 16 امروز با قطر مصاف می کند. 

کاوه:دوپینگدرردههایسنیفاجعهاست

محسن کاوه، مدیر تیم های ملی کشتی آزاد با اشاره به اینکه فدراسیون کشتی 

به شدت با دوپینگ مقابله خواهد کرد، اظهار داشت: »من در این زمینه واقعا 

احساس خطر می کنم، روراست بگویم، متاسفانه یک سری از مربیان ما حتی 

در رده های سنی نونهالان، نوجوانان و جوانان برای کشتی گیران دارو و مکمل 

غیرمجاز تجویز می کنند و این فاجعه است. مطمئن باشید که فدراسیون کشتی 

حتما برای این قضیه فکری اساسی خواهد کرد. به ما گاهی ثابت شده که یک 

مربی به خاطر منافع مالی اش، به کشتی گیر داروی ممنوعه داده و به این مربیان 

اخطار می دهم که ما حتی کار را به مراجع قضایی هم خواهیم کشاند. سلامت 

کشتی گیر بیش از هر چیزی برای ما اهمیت دارد. نباید اجازه دهیم به بچه های 

مردم ظلم شود. اینکه در رده های سنی نونهالان و نوجوانان، از دارو و مکمل 

غیرمجاز استفاده شود، غیرقانونی است و ما حتما پیگیر این قضیه هستیم.« 

منهایفوتبال

سیامک خاجی
روزنامهنگار

نیماربادستمزدبیشترتمدیدمیکند

نیمار که تابستان گذشته شایعه جدایی اش از پاری سن ژرمن و بحث بازگشتش به 

بارسلونا مطرح بود و حتی مذاکراتی هم به این منظور بین مسئولان دو باشگاه برگزار 

شد، در صورتی که رقم درخواستی اش برای تمدید قرارداد مورد موافقت قرار بگیرد، در 

این تیم فرانسوی خواهد ماند. براساس گزارش نشریه »موندو دپورتیوو« چاپ کاتالونیا، 

در صورتی که پاری سن ژرمن دستمزد نیمار را به 600 هزار پوند در هفته برساند، این 

ستاره برزیلی حاضر به تمدید قراردادش با این باشگاه است. این مهاجم 28 ساله که 

با کیلیان امباپه زوج خطرناکی را در خط حمله پاری سن ژرمن شکل داده، این فصل با 

وجود مصدومیت هایی که داشته در 19 بازی، آمار 16 گل زده و 10 پاس گل را از خود 

برجا گذاشته است. قرارداد کنونی نیمار با پاری سن ژرمن تا پایان ماه ژوئن 2022 اعتبار 

دارد و در صورتی که باشگاه پاری سن ژرمن بتواند قرارداد او را تمدید کند، این خبر خیلی 

خوبی می تواند برای هواداران این تیم باشد که مدتی هم با او رابطه خوبی نداشتند. 

گواردیولا:استرلینگبهسیتیمتعهداست

پپ گواردیولا، سرمربی منچسترسیتی درباره شایعه علاقه رئال مادرید به جذب رحیم 

استرلینگ گفت:»همه باشگاه ها باید بدانند که وقتی اسم رئال مادرید یا بارسا بیاید، دیگر 

باشگاه ها وحشت زده شده و کمی دچار مشکل می شوند. بارسلونا و رئال مادرید شاید از 

نظر تاریخ قدرتمندترین تیم ها باشند، آنها کیفت بالایی دارند. این موضوع طبیعی است 

و من کاملا آن را درک می کنم. اما شما همیشه تعهد بالای رحیم استرلینگ را دیده اید، 

او به ندرت مصدوم می شود و هرگاه نیز این اتفاق رخ داده او به سرعت شرایط بازگشت 

به میدان را مهیا کرده است. تعهد استرلینگ در همه بازی ها، چه در بخش تهاجمی و 

چه دفاعی دیده می شود. استرلینگ یکی از بهترین بازیکنان جهان بوده و طبیعی است 

که باشگاه های بزرگ تمایل به جذب او داشته باشند. من نمی دانم آیا رئال مادرید یا 

بارسلونا با مدیر برنامه او تماس گرفته اند یا خیر، اما نسبت به تعهد او و سایر بازیکنان از 

روز اول تاکنون تردیدی نداشته ام.«

اینتر،پریشیچرانمیخواهد

باشگاه اینتر ترجیح می دهد قرارداد قرضی بازیکن کرواتش با بایرن مونیخ شکل رسمی 

به خود بگیرد. سایت ایتالیایی »کالچو مرکاتو« خبر داد باشگاه اینتر از فعال شدن بند 

خرید قرارداد ایوان پریشیچ در ازای 20 میلیون یورو توسط بایرن مونیخ در پایان فصل 

جاری استقبال می کند. طبق این گزارش مدیران باشگاه اینتر ترجیح می دهند بال 

کروات خود را به طور رسمی به باواریایی ها واگذار کنند، هر چند مدیران این باشگاه 

آلمانی نسبت به حفظ این بازیکن پس از پایان قرارداد قرضی اش تصمیم گیری 

نکرده اند.  پریشیچ 31 ساله پس از چهار فصل حضور در اینتر، در تابستان اخیر با 

قرارداد قرضی یک ساله با بند خرید به سرخپوشان مونیخی ملحق شد. او در فصل 

جاری در ترکیب بایرن هم روند  رو به رشدی داشته و در 22 بازی، آمار پنج گل زده و 

هشت پاس گل را از خود برجا گذاشت اما مصدومیت اخیر از ناحیه قوزک پا او را موقتا 

از میادین به دور نگه داشته است. 

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مصاحبهاختصاصیمارکابامدافعرئالمادرید

راموس:بایدمراقببارساباشیم

مدافع متعهد و البته خشن تیم فوتبال 

رئال مادرید اسپانیا در آستانه چند 

بازی مهم تیمش میهمان مارکاست تا 

از آخرین وضعیت خود و تیمش بگوید. 

تساویبرابرسلتاویگوباعثشدهتادریکامتیازیبارسلوناقراربگیرید

واوضاعدربالایجدولبیشازپیشغیرقابلپیشبینیشدهاست.

بله، نباید در آن بازی به راحتی از 3 امتیاز صرف نظر می کردیم، شب بدی بود 

و به هر حال نمی شود به گذشته بازگشت. اکنون بازی مهمی با لوانته داریم و 

بعد از آن راهی لیگ قهرمانان اروپا می شویم. باید سرنوشت خود را در دست 

بگیریم. سخت است و شیرینی قهرمانی به همین است که با همه سختی ها 

بالاخره به قله برسیم. 

بهبازیهایمهماشارهکردید،لوانتهوسپسمنچسترسیتیوالبته  

بعدازآنالکلاسیکودربیورئالمادریدمشکلآمادگیجسمانیبازیکنان

خودرادارندازطرفیمصدومیتهاهمنگرانکنندهشده؟

بله درست است، این طبیعت فوتبال است، یک تیم همیشه باید بداند بحران 

در کمینش نشسته و باید برای هر برنامه ای یک برنامه دوم هم داشته باشد. 

بازی های بسیار سختی در پیش است و باید بدون خستگی و با قدرت و امید به 

سمت قهرمانی حرکت کنیم. ال کلاسیکودربی برای من همیشه تعیین کننده 

بوده است و شک ندارم که این بار هم با قدرت پیش می رویم و در همان بازی 

بزرگ کار را یک سره می کنیم. 

ازمربیگریزیدانونحوهاندیشهاوراضیهستید؟  

بله، زیدان به همه ثابت کرده که مربی بزرگی است و حق دارد که مدعی باشد، 

مشکلاتی که اکنون در تیم وجود دارد چندان به زیدان مربوط نمی شود و خود 

ما هستیم که باید آنها را برطرف کنیم. از مدیران باشگاه نیز به عنوان کاپیتان 

تیم انتظار دارم دغدغه بیشتری برای حل این مشکلات 

داشته باشند. 

آیااینصحتداردکهبرایحضوردرالمپیک  

توکیووترکتیم،دچارمشکلهستید؟

نه هرگز درست نیست، اتفاقا باشگاه رئال مادرید 

نهایت همکاری را در این خصوص با ما داشته و دارد. 

خود زیدان هم در رسانه ها به صورت رسمی اعلام 

کرده که هیچ مخالفتی با حضور من در المپیک ندارد 

و از طرز تفکر او درباره اهمیت تیم ملی و حس من 

به کشورم واقعا ممنونم. او شخصیت قابل احترامی 

دارد و همیشه از او درس های مهمی یاد می گیرم. 

آیاقراراستپسازرئالمادریدشمارادر  

چینیادرآمریکاببینیم؟

حالت ایده آل برای من خداحافظی با فوتبال با لباس رئال 

مادرید است و به چیز دیگری فکر نمی کنم. از آینده خبر ندارم 

ولی در برنامه من بازی در چین یا در آمریکا نیست و دوست دارم با 

لباس رئال مادرید برای همیشه از دنیای فوتبال خداحافظی کنم و 

البته هنوز به آن تاریخ خاص نرسیده ایم و فکر نمی کنم به آن نزدیک 

باشم. فعلا به جشن پایان این فصل فکر می کنم که با رئال مادرید 

رقم خواهد خورد و باید مراقب بارسلونا و حتی اتلتیکومادرید باشیم. 

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم

ازسلتیکوهیبرنیانتاتراکتوروپرسپولیس

حاشیه های ناتمام گلزن ایرلندی


